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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ  
Výboru pro zdravotnictví, sociální a bytovou politi ku ZHMP 

konaného dne 15. 2. 2012 
 

Zasedání se uskutečnilo v zasedací místnosti č. 349 Nové radnice v Praze 1,  
Mariánské nám. 2  od 15.00 hod. 
Přítomni: viz prezenční listina (příloha) 

P r o g r a m :  
1. Organiza ční záležitosti 
2. Volba místop ředsedů výboru 
3. Prezentace KPMG k Nemocnici Na Bulovce 
4. Různé 

Jednání výboru zahájil v 15.10 hod. předseda výboru M. Dlouhý, přítomni 4 členové. Výbor 
není usnášeníschopný. 

Jednání byli přítomni Ing. V. Šenarová, zástupkyně občanské iniciativy Za naši budoucnost, 
R. Menšíková, Odborový svaz zdravotnictví a sociální péče ČR, J. Divíšek, DS Chodov, 
P. Rozkopalová, OKO odd. pro media, a J. Kašpárek. 

ad 1) Organiza ční záležitosti 

Předseda výboru M. Dlouhý konstatuje, že výbor není usnášeníschopný, proto nelze schválit 
navržený program a projednat žádný z plánovaných bodů. K únorovému projednání 
Zastupitelstvem HMP není předložen žádný materiál v kompetenci výboru. 

B. Šťastný zásadně protestuje proti přístupu zastupitelů k jednání výboru, který čeká zásadní 
posuzování převodu Nemocnice Na Bulovce na město, jedná se o desítky miliard Kč, stovky 
zaměstnanců. Projekt nemůže být projednáván ve výboru, zatím nejsou ani oficiální 
podklady, ani není přítomen náměstek primátora Kabický, v jehož gesci je zdravotnictví.  

Předseda M. Dlouhý s výtkami souhlasí, na jednání je zajištěna prezentace Podkladové 
studie realizace zdravotní péče na území hl. m. Prahy – analýza nemocniční péče v Praze 
v kontextu projektu „Metropolitní nemocnice Praha“ firmou KPMG. Zpracovaná studie 
v elektronické podobě bude znovu rozeslána všem členům.  

15.20 se na jednání dostavil P. Klega, přítomno 5 členů výboru, výbor nadále není 
usnášeníschopný. 

ad 2) Volba místop ředsedů výboru 

Předseda M. Dlouhý otevřel debatu o nominaci 2 místopředsedů výboru. Za ČSSD je 
nominována L. Teska Arnoštová, která s nominací souhlasí. Dalšího místopředsedu by měla 
nominovat ODS. 

B. Šťastný vyjádřil nesouhlas s poměrem počtu členů za jednotlivé strany, na klubu ODS 
bude požadovat paritu ODS a TOP 09. O funkci místopředsedy nemá zájem, nominace bude 
projednána v klubu ODS. 

ad 4) Různé 

Ředitel odboru ZSP MHMP M. Ježek seznámil přítomné s tím, že na přelomu února a března 
proběhne projednávání výsledků hospodaření za rok 2011 se všemi příspěvkovými 
organizacemi v působnosti ZSP MHMP. Harmonogram bude rozeslán v předstihu. 
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ad 3) Prezentace KPMG k Nemocnici Na Bulovce 
 
P. Klega navrhuje program přesunout na příště z důvodu neusnášeníschopnosti výboru. 
 
B. Šťastný navrhuje ukončit jednání, neboť nelze ani schválit program. 
 
 
Paní Šenarová upozornila na zvyšující se ekologickou a hygienickou zátěž v oblasti 
Holešoviček v Praze 8, kde je také Nemocnice Na Bulovce, v souvislosti s budováním 
pražského okruhu. Požaduje v této věci užší spolupráci mezi výbory, do kterých pravidelně 
dochází, i odbory MHMP. 
 
 
 
 
Jednání bylo ukončeno v 15.40 hodin. 
 
 
 
Harmonogram rozborů hospodaření, tabulka s kontaktními telefony a e-maily a Podkladová 
studie realizace zdravotní péče na území hl. m. Prahy – analýza nemocniční péče v Praze 
v kontextu projektu „Metropolitní nemocnice Praha“ byla všem členům rozeslána na uvedené 
e-mailové adresy 16. 2. 2012. 
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 Martin Dlouhý 
 předseda VZSP ZHMP 
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 Iveta Borská  Martin Ježek  
 členka VZSP ZHMP tajemník VZSP ZHMP 


